



Message from the Secretary-general

Newsletter n° 6

From 6/03/2013

Chers amis du GEM&L,

J'ai le plaisir de vous inviter à l'assemblée générale de notre association qui se déroulera lors du 7^{ème} colloque international du GEM&L, le jeudi 21 mars à 17h15.

Je rappelle que cette AG fondatrice du GEM&L élira le prochain CA en charge de piloter notre association. Seuls les membres à jour de leur cotisation 2013 pourront élire leurs représentants au CA.

Chaque membre de l'Assemblée a une voix et peut représenter au plus deux membres n'assistant pas à l'Assemblée. Toute procuration sera impérativement nominative. Ne peuvent participer aux Assemblées générales que les membres à jour de leur cotisation. (Article 23 des statuts).

Vous pouvez télécharger les procurations sur le site du GEM&L www.geml.eu

Bien à vous

Jane Kassis-Henderson
Secrétaire générale

Dear Friends of GEM&L,

It is my pleasure to invite you to attend the general assembly of our association which will take place on Thursday 21st March at 5:15pm during the 7th international GEM&L conference.

Let me remind you that this first general assembly of GEM&L will elect the members of the next governing board of our association. Only those of you who have paid their membership fees for 2013 will be authorised to vote for their representatives on the board.

Each participant in the assembly meeting has one vote and can represent no more than two absent members. Each proxy vote must be in the name of a specified member. Only members whose fees have been paid are authorised to attend the assembly meeting (article 23 of the association's statutes).

The proxy voting form can be downloaded from the GEM&L website: www.geml.eu,

Kind regards,

Jane Kassis-Henderson
Secretary-general

